
 

 

 

 

 

 

Jeg har arbejdet med udvikling, kompetenceudvikling og formidling siden afslutningen på min 

uddannelse til sygeplejerske. 

Læring og udvikling af klinisk praksis havde min interesse, hvorfor jeg blev uddannet til Sygeplejefaglig 

Vejleder (2 år) og herefter Diplom i Pædagogik og Uddannelse fra Århus Universitet. I 10 år arbejdede 

jeg som udviklingssygeplejerske på en stor klinisk afdeling– i den periode Master of Cardiovascular 

Nursing (Högskolan i Halmstad, Sverige). 

Gennem årerne været bestyrelsesformand/medlem i foreningslivet samt i fx Fagligt Selskab for 

sygeplejersker. 

Var i en 3-årig periode projektleder for Lean implementeringsprojekt i en stor klinisk afdeling, og blev i 

den periode uddannet Lean Black Belt. Da det blev efterspurgt at sundhedssektoren skulle gøre sig 

erfaringer med brugerdreven innovation, blev jeg projektleder for innovationsprojektet Patientens 

Rejse I Sundhedssektoren (PaRIS), og tog i den periode en MA Business and Concept Innovation (IBC, 

Kolding). 

Arbejder som udviklingskonsulent i Kvalitet, Forskning, Innovation og Uddannelse på Odense 

Universitetshospital- Svendborg Sygehus. Arbejder med strategi og forbedringstiltag på organisations- 

og afdelingsniveau.  

Motivation for at stille op til bestyrelsen: 

Mine mange års erfaringer med udviklingsarbejde på klinisk og senere også på mere overordnet 

strategisk niveau, giver mig nu lyst til at bidrage til fremme arbejdet på nationalt niveau. Har både 

teoretisk viden og praktiske erfaringer med at omsætte viden til praksis. Tænker at min profil vil 

kunne komplementere de øvrige kompetencer i bestyrelsen.  

Mette Mollerup 

Udviklingskonsulent 

Odense Universitetshospital - Svendborg Sygehus  

 


